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Verslag van de algemene ledenvergadering van AV Spirit Lelystad op 3 juni 2013 

Aanwezig waren 46 personen (zie presentielijst) 

Afwezig met kennisgeving: Evert van de Beek, Ben Metz en Henk de Ruiter 

 
1 Opening 
Om 21:03 uur opent vice-voorzitter Victor Hebels bij afwezigheid van Evert van de Beek de 
vergadering en heet iedereen van harte welkom. Ter toelichting meldt hij dat hij de 
voorzittersfunctie waarneemt omdat Evert van de Beek met Freek Warners van de technische 
commissie een vergadering van de Atletiekunie bijwoont. Bestuurslid Tineke de Vries kondigt aan dat 
op enig moment tijdens de vergadering een ontruimingsoefening gehouden zal worden. In het geval 
deze voorspoedig wordt uitgevoerd, kan de oefening volgend jaar achterwege gelaten worden. De 
agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2 Verslag algemene ledenvergaderingen 04-06-2012 en 10-12-2012 

Naar aanleiding van punt 4 van de notulen van 10-12-2012 stelt Anja Molenaar de vraag waarom 

jeugdleden ‘te weinig’ betalen. Hierop reageert de penningmeester dat hij er nog eens naar zal kijken 

en erop terug zal komen. Ruud Romeijn merkt op dat in de notulen van 10-12-2012 de punten 7 t/m 

11 missen. De vaststelling zal in de najaarsvergadering van 2013 opnieuw geagendeerd worden. 

 

3 Jaarrekening 2012 

Jaco Langeveld stelt voor om voor een volgende vervanging van het dak van het clubgebouw 

opnieuw te gaan reserveren, waarop penningmeester Dolf Bartels reageert dat dit al geschiedt. Anja 

Molenaar vraagt waaruit de ‘begeleiding’ van de begeleidingskosten bestaan, waarop de 

penningmeester reageert dat dit begeleidingskosten betreffen voor het opstellen van het beleidsplan 

voor de komende jaren. 

 

4. Verslag kascontrolecommissie / decharge penningmeester en bestuur 

De kascommissie heeft schriftelijk verklaard de penningmeester en het bestuur decharge te kunnen 

verlenen. Hiermee stemt de vergadering unaniem in.  

 

5 (Her)verkiezing kascontrolecommissie 

Janet Vrieling is bereid om de plaats van aftredend lid Marian Jellema in te nemen en Edwin Odink 

komend jaar te vergezellen in de kascontrolecommissie. 
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6 Herverkiezing voorzitter 

Evert van de Beek wordt unaniem herkozen, hetgeen volgens rooster vorig jaar al had dienen te 

geschieden. 

 

7 Uitreiking Spiritbokaal 

Gerard Fidder krijgt de Spiritbokaal uitgereikt voor zijn werkzaamheden als vrijwilliger, waaronder 

voorzitter van de kantinecommissie. Voor hun bijzondere verdiensten worden Ron van Weezep en 

Gert-Jan de Boer in de bloemen gezet. Voorts ontvangt het financiële team, bestaande uit Koen van 

Gelder, Anja Molenaar, Ruud Romeijn, Theresia de Vries en Ria van Weezep een bloemetje voor hun 

werkzaamheden. Tenslotte heeft Klaas Wierenga kenbaar gemaakt dat zijn gezondheid het niet 

langer toelaat om lid te zijn van de vereniging en daarmee ook van het bestuur. In een bewogen 

toespraak meldt Klaas dat het hem bijzonder aan het hart gaat zijn functie te moeten neerleggen. 

Trots is hij op de sponsorcontracten die zijn gesloten en het overlijdensprotocol dat naar aanleiding 

van het overlijden van Herman Sluijter is opgesteld.  

 

8 Voorstellen PR-team 

Klaas Wierenga meldt dat het PR-team in het leven is geroepen om de communicatie binnen de 

vereniging en met geledingen daarbuiten te optimaliseren. Een instrument dat hiervoor gebruikt zal 

worden, is de nieuwsbrief die binnenkort per e-mail zal verschijnen. Janet Vrieling van het PR-team 

stelt het PR-team nader voor met behulp van een powerpointpresentatie. Vanuit de jeugdtrainers 

wordt hierop gereageerd dat men graag eerder bij de totstandkoming van het PR-team betrokken 

zou zijn geworden. Er zijn nog twee vacatures in het PR-team, waarvoor Janet met name jeugdleden  

en hun trainers van harte uitnodigt om deze te vervullen. Het e-mailadres waarop het PR-team kan 

worden bereikt, luidt prteam@avspiritlelystad.nl. 

 

9 Rondvraag 

Victor Hebels geeft het woord aan Elske Warners, jeugdtrainer, die het bestuur een voorstel heeft 

gestuurd per e-mail. Ze meldt dat pas vorige week duidelijk is geworden dat er een bestuurslid belast 

is met jeugdzaken. Ze stelt voor om mevrouw Van Drunen en mevrouw Brouwer toe te laten treden 

tot het bestuur om de communicatie tussen de jeugd(trainers) en het bestuur te optimaliseren. VH 

belooft dat dit onderwerp aan de orde zal komen bij de bestuursvergadering, waarna hij er bij Elske 

op terug zal komen. Hiermee stemt zij in. Janet Vrieling stelt de jeugd voor om informatie te delen 

met het PR-team, waarop jeugdtrainer Marco van Drunen haar verwijst naar de jeugdwebsite, 

waarop voldoende jeugdnieuws te vinden is. Gerard Fidder vraagt iedereen die iets organiseert 

waarbij gebruik gemaakt wordt van de kantine, hem dit in een zo vroeg mogelijk stadium te melden. 

Er wordt gevraagd waarom de Zeebodemloop tegelijk met een pupillenwedstrijd wordt 

georganiseerd. Namens de Stichting Zeebodemloop meldt Koen van Gelder dat de Zeebodemloop al 

een jaar van tevoren wordt vastgesteld en de pupillenwedstrijden pas medio februari. De 

pupillenwedstrijden kunnen alleen vanwege zwaarwichtige redenen verschoven worden. Er wordt 

voorgesteld om tijdens de vergadering van de Atletiekunie waarin de data worden vastgesteld een 

duidelijk signaal af te geven in het geval er weer sprake zal zijn van planning op dezelfde dag. Anja 

Molenaar meldt dat de vereniging op 21-01-2013 388 leden had, waarvan 214 mannelijke en 174 

vrouwelijke. Van deze 388 hadden er 126 een wedstrijdlicentie. Op dit moment zijn er 95 jeugdleden, 

waarvan er nog slechts 9 zonder licentie aan atletiek doen. Momenteel telt de vereniging 423 leden. 
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René Ester haakt hierop in door het trainersgilde een compliment te maken en hij maakt gelijk van de 

gelegenheid gebruik om te melden dat er een tekort aan (jeugd)trainers is. Elske Warners stelt Brian 

Slijngard voor, die de functie van assistent jeugdtrainer zal gaan bekleden. Brian stelt meteen de 

vraag waarom er allemaal fietsen langs de reling langs de atletiekbaan staan: de fietsers hebben 

voldoende fietsenstanders tot hun beschikking. Opeens gaat de toeter: het signaal om bij wijze van 

oefening over te gaan tot ontruiming van het clubgebouw. Deze vindt plaats in 1 minuut en 44 

seconden, waardoor er volgend jaar geen oefening hoeft plaats te vinden. 

 

10 Sluiting 

Om 22:09 uur sluit Victor Hebels de vergadering. 


